
PROTOKÓŁ nr 79 
 

Z posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII  

os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu  22.03.2023 roku o godz. 1800. 
 
 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarł pod nieobecność przewodniczącego, najstarszy członek  Komisji p. Zygmunt Gawłowski. 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad Komisji. 

W pracach Komisji uczestniczyli przedstawiciele Policji VII Komisariatu, którzy przedstawili sytuację bezpieczeństwa na 

terenie Dzielnicy XVII oraz wysłuchali uwag radnych na temat sytuacji na terenie Dzielnicy XVII. Szczególnie zostało 

zasygnalizowane przedstawicielom Policji sytuacja bezpieczeństwa na terenie po byłej piekarni Skarżynski os. Na Stoku 34A 

Został też przedstawiony  radnym na Komisji nowy Dzielnicowy z rejonu Luboczy st. post. Adrian Żuławiński. 
 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Projekt porządku obrad Komisji został przyjęty - jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

ad.3.1. Komisja rozpatrzyła pismo Radnego Dzielnicy XVII p. Jana Zabagło w sprawie dodatkowych kursów linii autobusowej 

nr 149 (nr 129 z dnia 15.03.23) 

Głos zabrali: p. L. Zaleński, p. J. Kolasa, p. S. Stroński. 

Komisja jednogłośnie podjęła decyzje o przesłanie pisma do Zarządu Transportu Publicznego o pozytywne rozpatrzenie pisma. 
 

ad.3.2. Komisja rozpatrzyła pismo Radnego Dzielnicy XVII p. Jana Zabagło w sprawie montażu lustra drogowego na 

skrzyżowaniu ul. Wańkowicza – Smorawińskiego . (nr 128 z dn.15.03.2023)  

Głos zabrali:  p. J. Kolasa, p. L. Zaleński 

Komisja jednogłośnie podjęła decyzję o przekazaniu pisma do Wydziału Miejskiego Inżyniera Ruchu celem montażu lustra w 

miejscy wskazanym w treści pisma. 
 

ad.3.3. Komisja przyjęła do wiadomości pismo IR-02.7223.374.2023  dot. problemu z parkowaniem na ul G. Morcinka (nr 125 

z dn.14.03.23.). Komisja wnioskuje o przekazanie odpowiedzi z MIR do wnioskodawcy. 
 

ad.3.4. Komisja przyjęła do wiadomości pismo IR-02.7223.436.2023  dot. progów zwalniających na ul. Godebskiego i ul. Braci 

Polskich (nr 130 z dn.17.03.23.). Komisja jednogłośnie wnioskuje o odszukanie materiałów źródłowych z MIR o 

możliwościach technicznych montażu progów oraz wnioskuje do Radnej z okręgu o sprawdzenie opinii wśród mieszkańców 

ul.  Braci Polskich o możliwości montażu progów zwalniających.  
 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty. 

Brak. 
 

Ad.5. Zamkniecie posiedzenia 

Termin następnego posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy XVII ustalono na 

dzień 05.04.23 oraz na dzień 19.04.23. 

 

 

 
 

                        Protokołował:                                                                                Przewodniczył: 

 

 

                        Leszek Zaleński                                                                           Zygmunt Gawłowski          


